
Z Á P I S  č. 1/2025

z veřejného jednání zastupitelstva obce

konaného ve čtvrtek 20. února 2025  od 18,00 hodin 

Přítomni: Budín Pavel, Novák Jiří, Mgr. Mufová Hana, Ing. Lopata Oldřich, Šimánek 
Jan, Češpiva Ladislav, Mgr. Kubátová Martina, Junghans Marko, Křížek 
Miroslav

Omluveni: Mgr. Kameníková Iveta, Kotva Milan

Neomluveni: -----
Hosté: -----

Předsedající: Budín Pavel

Začátek jednání: 18,00 hod.
Ukončení jednání: 18,27 hod.

P. starosta přivítal zastupitele a konstatoval, že toto jednání bylo řádně svoláno a 
vyvěšeno na úřední desce. Zastupitelstvo je usnášeníschopné, neboť je přítomna 
nadpoloviční většina.

Zapisovatelkou bude pí Janoušková, ověřovatelé zápisu pí Mufová a pí Kubátová.

P. starosta konstatoval, že je pořizován zvukový záznam a nechává hlasovat o použití 
dataprojektoru.

Hlasování o použití dataprojektoru:

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Lopata
Šimánek
Češpiva
Kubátová
Junghans
Křížek

Vyvěšený program:

1. Projednání informací k Rozpočtovému opatření č.7 k Rozpočtu hospodaření obce 
Hovorčovice na rok 2024.

2. Projednání Rozpočtového opatření č.1 k Rozpočtu hospodaření obce Hovorčovice 
na rok 2025.

3. Projednání účetní závěrky ZŠ a MŠ, p.o. za rok 2024.
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4. Projednání informací k Příloze organizačního plánu zpracované pro rok 2025. 
5. Projednání dodatku k SOD na zajištění technického dozoru investora a KOO BOZP 

pro rekonstrukci komunikace K Potoku.
6. Projednání návrhu smlouvy o dílo na administraci zadávacího řízení pro veřejnou 

zakázku „Svoz odpadu pro obec Hovorčovice“.
7. Projednání  návrhu  Smlouvy  o  zajištění  likvidace  bioodpadu ze  sběrného  místa, 

mobilních kontejnerů a vzniklého při údržbě obce.
8. Projednání návrhu změny výše odměn zastupitelů obce.
9. Projednání závěrů z jednání školského výboru.
10.Projednání závěrů z jednání Výboru pro výstavbu a životní prostředí konaného dne 

13.1.2025.
11. Projednání informací k vybraným záležitostem obce.

Návrh starosty k:
A) Doplnění a úpravě programu zasedání: Je navrhováno

oprava v bodě 1 č. RO obce z 6 na 7

B) Zařazení nových bodů: Je navrhováno
12. Projednání návrhu dodatku č.2, ke Smlouvě o vkladu, nájmu a provozování 

vodárenské infrastruktury uzavřené dne 19.11.2012, mezi Obcí a společností 
Středočeské vodárny, a.s., IČ:26196620.

Průběh   diskuze   k   navrženému   programu   a   jeho   úpravě:  K  tomuto  bodu  nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Hlasování o zařazení bodu 12. do programu:

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Lopata
Šimánek
Češpiva
Kubátová
Junghans
Křížek

Ostatní nemají návrhy.

Upravený program:
1. Projednání informací k Rozpočtovému opatření č.7 k Rozpočtu hospodaření obce 

Hovorčovice na rok 2024.
2. Projednání Rozpočtového opatření č.1 k Rozpočtu hospodaření obce Hovorčovice 

na rok 2025.
3. Projednání účetní závěrky ZŠ a MŠ, p.o. za rok 2024.
4. Projednání informací k Příloze organizačního plánu zpracované pro rok 2025. 
5. Projednání dodatku k SOD na zajištění technického dozoru investora a KOO BOZP 

pro rekonstrukci komunikace K Potoku.
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6. Projednání návrhu smlouvy o dílo na administraci zadávacího řízení pro veřejnou 
zakázku „Svoz odpadu pro obec Hovorčovice“.

7. Projednání  návrhu  Smlouvy  o  zajištění  likvidace  bioodpadu ze  sběrného  místa, 
mobilních kontejnerů a vzniklého při údržbě obce.

8. Projednání návrhu změny výše odměn zastupitelů obce.
9. Projednání závěrů z jednání školského výboru.
10.Projednání závěrů z jednání Výboru pro výstavbu a životní prostředí konaného dne 

13.1.2025.
11. Projednání informací k vybraným záležitostem obce.
12.Projednání  návrhu  dodatku  č.2,  ke  Smlouvě  o  vkladu,  nájmu  a  provozování 

vodárenské  infrastruktury  uzavřené  dne  19.11.2012,  mezi  Obcí  a  společností 
Středočeské vodárny, a.s., IČ:26196620.

Hlasování o upraveném programu ve znění:

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Lopata
Šimánek
Češpiva
Kubátová
Junghans
Křížek

Podklady pro projednání zařazených bodů schváleného programu:

1. Projednání informací k Rozpočtovému opatření č.7 k Rozpočtu hospodaření 
obce Hovorčovice na rok 2024.

Informace/DZ:
RO č.7 k Rozpočtu hospodaření obce Hovorčovice na rok 2024 je dodatečně předkládáno 
ke  schválení  v  souladu  s  usnesením  č.1b)  z  veřejného  zasedání  zastupitelstva  obce 
konaného dne 26.4.2018, kdy bylo schváleno:  „….aby starosta obce při kontrole stavu 
hospodaření za příslušný rok v případě potřeby před jeho skončením schválil rozpočtové 
opatření, aby nedošlo k překročení závazných ukazatelů rozpočtu hospodaření. Následně 
při nejbližším jednání ZO o takovém schválení rozpočtového opatření je povinen starosta 
informovat zastupitelstvo obce“.
Jedná se o dorovnání položek, které by bez RO č.7 byly překročeny. 
Jedná se o tyto:
Příjmy – 
pol. 4216 Ostatní investiční přijaté transfery – 2.948.550,- Kč – přijaté dotace na VO.

Výdaje - 
pol. 3399 Ostatní neinvestiční výdaje neziskovým … - 24.000,- Kč – nákup drobných darů 
pro seniory nad 80 let,
pol. 3723 Drobný dlouhodobý hmotný majetek – 1.120.000,- Kč – nákup nádob pro door-
to-door – peníze původně položkovány v rámci sběru komunálního odpadu.
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Veškeré výdaje byly vypořádány mezi položkami, které byly nedočerpány a nejedná se 
tedy o navýšení výdajové stránky schváleného rozpočtu. 
RO č.7 k Rozpočtu hospodaření obce Hovorčovice na rok 2024 bylo zasláno jednotlivým 
zastupitelům v rámci podkladů pro toto zasedání zastupitelstva obce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce bere na vědomí podané informace a dodatečně schvaluje Rozpočtové 
opatření č. 7 k Rozpočtu hospodaření obce Hovorčovice na rok 2024, ve znění uvedeném 
v příloze zápisu z tohoto zasedání zastupitelstva obce.

Rozprava (průběh diskuze k návrhu, úprava textu usnesení): K tomuto bodu nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Výsledek hlasování:

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Lopata
Šimánek
Češpiva
Kubátová
Junghans
Křížek

2. Projednání Rozpočtového opatření č.1 k Rozpočtu hospodaření obce 
Hovorčovice na rok 2025.

Informace/DZ:
Rozpočtovým opatřením  č.1  k  Rozpočtu  hospodaření  obce  Hovorčovice  na  rok  2025 
dochází k navýšení ve výdajích a příjmech z důvodu, že částky na straně příjmů nebylo 
možno rozpočtovat z důvodu, že nebylo možno dopředu přesně stanovit, zda a především 
kdy budou připsány na účet obce. 
V  příjmech  se  jedná  o  položku  3113  pro  ZŠ  z  dotace  EU  šablony  Jana  Ámose 
Komenského  ve  výši  1.575.172,-  Kč  a  vratku  z  nedočerpaného  rozpočtu  ZŠ  ve  výši 
125.882,26 Kč. 

Ve výdajích se opět jedná o  se jedná o položku 3113 pro ZŠ z dotace EU šablony Jana 
Ámose Komenského ve výši 1.575.172,- Kč, která se přeposílá ZŠ a druhou položkou je 
pol.  3631,  která  se  navyšuje  o  2.948.550,-  Kč  pro  financování  výměny  VO (částka  z 
dotace, která byla na účet obce připsána až po schválení a vyvěšení návrhu rozpočtu).
Návrh RO č.1 byl zaslán jednotlivým zastupitelům v rámci podkladů pro toto zasedání 
zastupitelstva obce.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  schvaluje  Rozpočtové  opatření  č.1  k  Rozpočtu  hospodaření  obce 
Hovorčovice  na  rok  2025,  ve  znění  uvedeném  v  příloze  zápisu  z tohoto  zasedání 
zastupitelstva obce.

Rozprava (průběh diskuze k návrhu, úprava textu usnesení): K tomuto bodu nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Výsledek hlasování:

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Lopata
Šimánek
Češpiva
Kubátová
Junghans
Křížek

3. Projednání účetní závěrky ZŠ a MŠ, p.o. za rok 2024.

Informace/DZ:
Jak již bylo uvedeno v minulosti  zastupitelstvo nemusí schvalovat účetní uzávěrku, ale 
vzhledem k tomu, že v rámci závěrečného protokolu je třeba rozhodnout o návrhu ředitelky 
ZŠ rozdělit zlepšený výsledek hospodaření ZŠ a MŠ ve výši 451.660,12 Kč následovně: 
    a) 20% přidělit do fondu odměn ZŠ a MŠ,
    b) 80% přidělit do rezervního fondu tvořeného ze zlepšeného výsledku hospodaření.

Zároveň bude obci  z nedočerpaného rozpočtu ZŠ a MŠ vráceno celkem 125.882,26 Kč 
(již zapracováno do RO č.1 obce). 

Výkaz zisku a ztrát příspěvkové organizace včetně příloh byl zaslán jednotlivým 
zastupitelům v rámci podkladů pro toto zasedání zastupitelstva obce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  bere  na  vědomí  informace  podané  k  zlepšenému   výsledku 
hospodaření ZŠ a MŠ Hovorčovice, p.o. ve výši 451.660,12 Kč, uvedené v dokumentu 
Výkaz zisku a ztrát příspěvkové organizace, který je přílohou zápisu z tohoto zasedání 
zastupitelstva obce, a schvaluje rozdělení uvedené částky v poměru 20% (90.332,02 Kč) 
do fondu odměn ZŠ a MŠ, p.o., a 80% (361.328,10 Kč) do rezervního fondu tvořeného ze 
zlepšeného  výsledku  hospodaření  a  pověřuje  starostu  obce,  aby  o  tomto  rozhodnutí 
informoval ředitelku Základní školy a mateřské školy Hovorčovice p.o. .

Rozprava (průběh diskuze k návrhu, úprava textu usnesení): K tomuto bodu nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.
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Výsledek hlasování:

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Lopata
Šimánek
Češpiva
Kubátová
Junghans
Křížek

4. Projednání informací k Příloze organizačního plánu zpracované pro rok 
2025. 

Informace/DZ:
Příloha  organizačního  plánu  pro  rok  2025  je  informací  pro  zastupitele  a  plánovacím 
dokumentem pro obecní úřad, který dává ucelenou představu o naplánovaných investicích 
pro rok 2025, a to jak z pohledu jejich aktuální rozpracovanosti,  tak i  z pohledu priorit 
obce. Dokument dále obsahuje určení nositelů odpovědnosti za záměr a okruh osob, které 
s nimi na přípravě a realizaci záměru spolupracují. Zároveň tento dokument obsahuje i 
předběžné termíny plnění a předpokládané náklady. Tento dokument byl podkladem pro 
zpracování Rozpočtu obce na 2025.
Projednávaný dokument byl zaslán jednotlivým zastupitelům v rámci podkladů pro toto 
zasedání zastupitelstva obce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce bere na vědomí podané informace k Příloze organizačního plánu obce 
Hovorčovice  zpracované  pro  rok  2025,  která  je  uvedena  v  příloze  zápisu  z  tohoto 
zasedání  zastupitelstva  obce  a  pověřuje  starostu  a  místostarostu  obce,  aby  se  tímto 
dokumentem řídili.

Rozprava (průběh diskuze k návrhu, úprava textu usnesení): K tomuto bodu nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Výsledek hlasování:

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Lopata
Šimánek
Češpiva
Kubátová
Junghans
Křížek
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5. Projednání dodatku k SOD na zajištění technického dozoru investora a KOO 
BOZP pro rekonstrukci komunikace K Potoku.

Informace/DZ:
Návrh dodatku č.1 k SOD na zajištění technického dozoru investora a KOO BOZP pro 
rekonstrukci komunikace K Potoku je předkládán z důvodu prodloužení termínu dokončení 
stavby. Dodatek se zhotovitelem samotné stavby byl schválen na ZO 12.12.2024. Návrh 
dodatku  vychází  cenově  z  původní  smlouvy  se  spol.  BYRD,  a.s.,  a  termínů  plnění 
specifikovaných přílohou č.1 této smlouvy na 8 týdnů.
Návrh dodatku byl zaslán jednotlivým zastupitelům v rámci podkladů pro toto zasedání 
zastupitelstva obce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  schvaluje  Dodatek  č.1  k  SOD  na  zajištění  technického  dozoru 
investora a KOO BOZP pro rekonstrukci komunikace K Potoku mezi Obcí a spol. BYRD, 
a.s., IČ: 27150488, ve znění uvedeném v příloze zápisu z tohoto zasedání zastupitelstva 
obce.

Rozprava (průběh diskuze k návrhu, úprava textu usnesení): K tomuto bodu nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Výsledek hlasování:

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Lopata
Šimánek
Češpiva
Kubátová
Junghans
Křížek

6. Projednání   návrhu   smlouvy   o   dílo   na   administraci   zadávacího   řízení   pro 
veřejnou zakázku „Svoz odpadu pro obec Hovorčovice“.

Informace/DZ:
Návrh  Smlouvy  o  dílo  na  administraci  zadávacího  řízení  pro  veřejnou  zakázku  „Svoz 
odpadu pro obec Hovorčovice“ je vypracován a předkládán za účelem zajištění tohoto 
řízení,  jehož administrace je natolik  složitá,  že obec není  schopna jej  zajistit  vlastními 
silami. Za tímto účelem byl osloven administrátor p. Heikenwalder, který s obcí pravidelně 
spolupracuje a obdobná řízení pro obec v minulosti zajišťoval.  Zahájení zadávacího řízení 
pak bylo zastupitelstvem schváleno na jeho zasedání dne 26.6.2024. 
Návrh Smlouvy na administraci zadávacího řízení byl zaslán jednotlivým zastupitelům v 
rámci podkladů pro toto zasedání zastupitelstva obce.

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo  obce  schvaluje  Smlouvu  o  dílo  na  administraci  zadávacího  řízení  pro 
veřejnou  zakázku  „Svoz  odpadu  pro  obec  Hovorčovice“  mezi  Obcí  a  spol. 
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TENDERPROJEKT s.r.o.,  IČ:06717241,  ve  znění  uvedeném v  příloze zápisu z  tohoto 
zasedání zastupitelstva obce.

Rozprava (průběh diskuze k návrhu, úprava textu usnesení): K tomuto bodu nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Výsledek hlasování:

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Lopata
Šimánek
Češpiva
Kubátová
Junghans
Křížek

7. Projednání   návrhu   Smlouvy   o   zajištění   likvidace   bioodpadu   ze   sběrného 
místa a mobilních kontejnerů vzniklého při údržbě obce.

Informace/DZ:
Předložený návrh smlouvy řeší zajištění likvidace bioodpadu ze sběrného místa, mobilních 
kontejnerů a vzniklého při  údržbě obce prostřednictvím společnosti  Zahradnické služby 
Měšice s.r.o.. Tato společnost resp. kompostárna oproti té, kterou obec užívala v minulosti, 
je v prvé řadě registrovaným zařízením s platným souhlasem k provozování zařízení k 
využívání odpadů dle zákona o odpadech a zároveň je zařízením, které je schopno zvážit 
hmotnost  dovezeného  odpadu,  kterou  obec  potřebuje  do  výkazů  k  odpadovému 
hospodářství.  Cena  byla  dohodnuta  na  350  Kč/tuna  bez  DPH.  Předchozí  společnost 
nabídla pouze cenu za svezený kontejner 150 Kč, kdy dle našeho kontrolního vážení se 
průměrná váha odpadu na kontejneru pohybuje okolo 0,5-0,6 tuny na kontejner.  Nová 
cena by tedy sice byla o něco vyšší, ale jak již bylo uvedeno, obec bude mít k dispozici 
vážní  lístky  a  jistotu,  že  odpad  odevzdává  do  zařízení  provozovaného  v  souladu  se 
zákonem o odpadech. Tedy se nebude vystavovat možným komplikacím při případných 
kontrolách nakládání s odpady. 
Návrh smlouvy byl zaslán jednotlivým zastupitelům v rámci podkladů pro toto zasedání 
zastupitelstva obce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  schvaluje  Smlouvu  o  zajištění  soustředění  a  sběru  biologických 
odpadů rostlinného původu mezi  Obcí  a společností  Zahradnické služby Měšice s.r.o., 
IČ:03542637, ve znění uvedeném v příloze zápisu z tohoto zasedání zastupitelstva obce.

Rozprava (průběh diskuze k návrhu, úprava textu usnesení): K tomuto bodu nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.
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Výsledek hlasování:

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 1
Budín Křížek
Novák
Mufová
Lopata
Šimánek
Češpiva
Kubátová
Junghans

8. Projednání návrhu změny výše odměn zastupitelů obce.

Informace/DZ:
Předkladatel p. Křížek. 
Text  DZ včetně návrhu usnesení  dle obdrženého návrhu ze dne 13.1.2025.  Obdržený 
návrh  bodu  byl  zaslán  jednotlivým  zastupitelům  v  rámci  podkladů  pro  toto  zasedání 
zastupitelstva obce.

Odůvodnění:  Připadá mi vysoce nemorální,  aby jednotlivci  z  mnoha členů jednotlivých 
výborů, z důvodu, že jsou zastupitelé, pobírali jakoukoliv finanční odměnu. Většina členů 
výborů tuto činnost vykonává zdarma. Účast ve výborech je dobrovolná. Pevně věřím, že 
nikdo ze zastupitelů tuto činnost nevykonává pro peníze, ale pro blaho obce a tento návrh 
podpoří.

V neposlední řadě by obec ušetřila nemalé peníze, cca 51.285,- Kč měsíčně, to je cca 
615.420,- Kč ročně a to nepočítám celkové náklady na tuto odměnu. 

Následovala diskuze ohledně předloženého návrhu.

Souhrn reakcí zastupitelů obdržených do termínu konání ZO: 
1. Navržení  změn až po dvou letech od úvodního schválení  počtu výborů a jejich 

členů a  schválení  odměn pro  neuvolněné zastupitele,  kteří  jsou předsedy nebo 
členy jednotlivých výborů je populistickým krokem. Obec má povinně dva výbory 
(finanční a kontrolní). Dle zákona o obcích předsedou výboru musí být vždy člen 
zastupitelstva.  Schválení  navýšení  počtu  výborů  a  schválení  výše  odměn 
zastupitelů  bylo  odsouhlaseno  všemi  zastupiteli  na  ustanovující  schůzi  tohoto 
zastupitelstva v roce 2022.

2. Neuvolnění  zastupitelé,  kteří  působí  ve  výborech,  věnují  této  činnosti  svůj  čas, 
energii a odborné znalosti. Tato práce si zaslouží adekvátní finanční ohodnocení, 
stejně jako v jiných oblastech veřejné správy a soukromého sektoru.

3. Finanční  ohodnocení  působí  jako  motivační  faktor,  který  přispívá  ke  kvalitnímu 
výkonu funkce. Pokud by se zastupitelé vzdali odměn, mohlo by to vést k nižší míře 
odpovědnosti či k menší ochotě věnovat se problematice důkladně.
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4. Vzdání  se  odměn může způsobit  nerovnost  mezi  zastupiteli.  Ti,  kteří  si  mohou 
dovolit vykonávat funkci zdarma, budou zvýhodněni oproti těm, pro které je odměna 
důležitým faktorem pro možnost aktivního zapojení do veřejného dění.

5. Pokud by se zastupitelé začali vzdávat odměn, mohlo by to vytvořit tlak na další 
složky veřejné správy, aby činily totéž. To by mohlo vést k podhodnocování práce v 
oblasti veřejné správy obecně.

6. Pokud  se  odměny  neuvolněných  zastupitelů  ponechají,  zůstává  finanční 
ohodnocení  transparentní  a  kontrolovatelné.  Vzdání  se odměn by mohlo vést  k 
hledání  jiných  forem  kompenzace,  což  by  mohlo  být  méně  přehledné  a 
transparentní.

7. Odměny  zastupitelů  jsou  symbolické  a  jejich  zrušení  by  mohlo  v  budoucnu 
demotivovat občany k výkonu veřejných funkcí. Navíc by to mohlo vést k nerovnosti 
mezi uvolněnými (na plný úvazek) a neuvolněnými zastupiteli.

8. Členství  ve výborech není  pouze formální  funkcí  – zastupitelé se musí  účastnit 
schůzí,  připravovat  se  na  ně  a  často  řešit  komplexní  problematiku.  Bez 
odpovídajícího ocenění by mohlo dojít k poklesu kvality práce a menšímu zájmu o 
tuto činnost.

9. Odměňování zastupitelů přispívá k udržení důstojnosti a prestiže jejich funkce. Bez 
odměny  by  mohla  být  tato  práce  vnímána jako  méně hodnotná,  což  by  mohlo 
odrazovat kvalitní a kompetentní osoby od kandidatury.

10.Plošné vzdání se odměn může být vnímáno jako populistický krok bez reálného 
dopadu na rozpočet obce. 

Závěrem  lze  shrnout,  že  odměňování  neuvolněných  zastupitelů  ve  výborech  má  své 
opodstatnění a je důležité nejen pro spravedlivé ohodnocení jejich práce, ale i pro kvalitu a 
efektivitu fungování samosprávy.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje výši odměn zastupitelů za členství ve výborech na částku 1 
Kč měsíčně.

Rozprava (průběh diskuze k návrhu, úprava textu usnesení): K tomuto bodu nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Výsledek hlasování:

Pro: 1 Proti: 8 Zdržel se: 0
Křížek Budín

Novák
Mufová
Lopata
Šimánek
Češpiva
Kubátová
Junghans
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9. Projednání závěrů z jednání školského výboru. 

Informace/DZ:
Projednání tohoto bodu bylo zařazeno z důvodu finálního projednání závěrů z jednání 
školského výboru z 27.11.2024. Zejména se jedná o bod č.1 zápisu, kdy starosta obce 
sice může ve své pravomoci  rozhodnout,  nicméně z důvodu neexistence rady obce a 
závažnosti  takovéhoto  kroku,  své  rozhodnutí  podmiňuje  projednáním  v  zastupitelstvu 
obce. 
V rámci důvodové zprávy jsou uvedeny citace ze zápisu o jednání výboru. Zápis samotný 
včetně příloh byl pak zaslán jednotlivým zastupitelům v rámci podkladů pro toto zasedání 
zastupitelstva obce.

Citace závěrů k jednotlivým bodům ze zápisu Výboru pro školství a kulturu

1. Výběrové řízení na pozici ředitel/ředitelka

V návaznosti  na schůzku Výboru školství  a užšího vedení  školy byla svolána schůzka 
k další diskuzi jednotlivých členů ve vztahu k doporučení/nedoporučení výběrového řízení 
na pozici ředitel/ředitelka.
Stručně připomenuta vypracovaná Koncepce-vize paní ředitelky Mgr. Jany Hirkové.
Proběhlo  stručné  zhodnocení  výše  uvedené  schůzky,  včetně  zopakování  důvodů 
jednotlivých členů Výborů stran jejich rozhodnutí. 
Shodně odsouhlaseno, že předsedkyní Mgr. Kameníkovou budou členům Výboru zaslány 
otázky  k hlasování  pro  celkový  výsledek  za  účelem  zaslání  panu  starostovi  Pavlu 
Budínovi. Členům Výboru bylo umožněno v rámci hlasování v případě potřeby vyjádřit i 
své připomínky.
Znění otázek:
    1. Souhlasíte s předloženou koncepcí ZŠ na další období? (ANO x NE)
    2. Myslíte si, že by pro další období měla obec vypsat výběrové řízení na pozici ředitele 
ZŠ a MŠ? (ANO x NE)
Závěr: Výbor vzal na vědomí

Doplnění výsledků hlasování: 
otázka 1 - ANO 6, Ne 0, ZDRŽEL SE 1
otázka 2 – ANO 4, NE 3, ZDRŽEL SE 0

Závěr ZO k dané informaci:
Zastupitelstvo  obce  bere  na  vědomí  závěr  Výboru  pro  školství  a  kulturu  s  tím,  že 
nesouhlasí s vypsáním výběrového řízení na pozici ředitele ZŠ a MŠ Hovorčovice, p.o. a 
pověřuje  starostu  obce,  aby  v  souladu  se  školským  zákonem  prodloužil  smlouvu  s 
ředitelkou ZŠ a MŠ Hovorčovice, p.o. pro její další funkční období. 

18:17 z rodinných důvodů odešel p. Křížek.
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2. Stížnosti/podněty rodičů na MŠ

Opětovné zhodnocení schůzky s užším vedením školy ve vztahu ke stížnostem rodičů.
Martin  Sivok a  Mgr.  Martina  Kubátová písemně shromáždí  jednotlivé  stížnosti/podněty 
rodičů ve vztahu k ZŠ a MŠ.

Závěr: Výbor vzal na vědomí 

Závěr ZO k dané informaci:
Zastupitelstvo  obce  bere  na  vědomí  závěr  Výboru  pro  školství  a  kulturu  bez  učinění 
závěru.

3. Výbor kultury (ČINNOST)

Rekapitulace potřeby zaktivování účelu Výboru kultury.
Členka Jana Šťastná stručně zhodnotila inovaci Reprezentačního plesu obce.
Pro  organizaci  plesu  bude  zapotřebí  sjednání  schůzky  s panem  starostou  Pavlem 
Budínem a jeho asistentkou Mgr. Lenkou Janouškovou.
Závěr: Výbor vzal na vědomí 

Závěr ZO k dané informaci:
Zastupitelstvo  obce  bere  na  vědomí  závěr  Výboru  pro  školství  a  kulturu  bez  učinění 
závěru.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce bere na vědomí závěry Výboru pro školství a kulturu z jeho jednání ze 
dne 27.11.2024, doplněné o závěry zastupitelstva obce k jednotlivým bodům, uvedené v 
zápise z tohoto zasedání zastupitelstva obce a pověřuje starostu a místostarostu, aby dle 
těchto závěrů postupovali.

Rozprava (průběh diskuze k návrhu, úprava textu usnesení): K tomuto bodu nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Výsledek hlasování:

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 2
Budín Šimánek 
Novák Češpiva
Mufová
Lopata
Kubátová
Junghans

10.Projednání   závěrů   z   jednání   Výboru   pro   výstavbu   a   životní   prostředí 
konaného dne 13.1.2025.

Informace/DZ:
V rámci důvodové zprávy jsou uvedeny citace ze zápisu o jednání výboru a k jednotlivým 
bodům jednání je vždy navržen závěr zastupitelstva. Zápis samotný včetně příloh byl pak 
zaslán jednotlivým zastupitelům v rámci podkladů pro toto zasedání zastupitelstva obce.
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Citace   závěrů   k   jednotlivým   bodům   ze   zápisu  Výboru   pro   výstavbu   a   životní 
prostředí:

Ad 1. Závěry předchozích jednání ZO

Závěry předchozích jednání vzal výbor na vědomí – viz usnesení č. 7, 8, 9, 10 a 11/2024.

Ad 2.  Investice obce do vodovodního přivaděče z Líbeznic a s tím spojené další 
úkony 
Výbor se seznámil prostřednictvím podaných informací od pana Baziky s aktuální situací 
ve věci nedostatku pitné vody v síti VKM, a.s. a s možným řešením této situace pro obec 
Hovorčovice.

Situace je taková :
a) pitné vody je nedostatek,
b) VKM musí v každém případě realizovat rekonstrukci tzv. „Lobkovického přivaděče“,
c) pokud  by  se  obci  Hovorčovice  podařilo  zainvestovat  nový  přivaděč  Líbeznice  - 

Hovorčovice, tak by spol. VKM mohla obci Hovorčovice garantovat pitnou vodu pro 
její rozvojové lokality,

d) obec bude v nejbližší  době zadávat  studii  proveditelnosti  takového přivaděče,  v 
případě  potvrzení  realizovatelnosti  by  přivaděč  „Líbe-Hovo“  zainvestovala  a  v 
zákonném  rámci  by  za  připojení  rozvojových  lokalit  požadovala  po 
investorech/developerech příslušných lokalit poplatky za připojení,

e) tento princip (investice do veřejné infrastruktury a následné poplatky za připojení) 
se obec Hovorčovice bude snažit včlenit do územního plánu prostřednictvím jeho 
změny.

Výbor k tomuto postupu nemá žádné námitky, jen připomíná, aby obec tento postup v 
rámci možností konzultovala s VKM, a.s. a zajistila si právně čistou garanci závazku spol. 
VKM,  aby  její  postup  byl  efektivní  a  hospodárný  ve  vztahu  k  použitým  veřejným 
prostředkům.

Závěr :
Výbor  souhlasí  s  vypracováním  studie  proveditelnosti  a  doporučuje  obci  průběžně 
prověřovat,  že  tato  cesta  vede  k  cíli,  což  je  garantovaný  dostatek  pitné  vody  pro 
Hovorčovice.

Závěr ZO k dané informaci:
Zastupitelstvo  obce  bere  na  vědomí  závěr  Výboru  pro  výstavbu  a  životní  prostředí  k 
tomuto bodu a pověřuje starostu a místostarostu obce, aby se tímto závěrem výboru řídili.

----
Ad 3. Návrh pana Hese na změnu regulativů a funkčního využití v poz. p.č. 52/2

Výbor se seznámil s žádostí pana Hese na vyjmutí pozemku p.č. 52/2, který je součástí 
rozvojové  lokality  č.  9b  –  BO,  kde  společně  se  sousedními  lokalitami  9a,  4  a  7  je 
předepsán regulační plán pro zajištění parcelace a způsob zasíťování pozemků pro RD. 
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Pan Hes nabízí za schválení tohoto vynětí vybudovat na své náklady vozovku na obecním 
pozemku p.č.  52/27  (konec  ul.  Severní)  a  darování  50% podílu  v  pozemku p.č.  48/7 
(veřejný  pozemek  v  ul.  K  Remízku,  50%  drží  obec  Hovorčovice)  a  samozřejmě 
infrastrukturu pro pozemek 52/2.

Výbor  žádost  posoudil  a  návrh  doporučuje  zamítnout,  jelikož  se  jedná  o  výjimku  z 
regulativů, o kterou by pak po tomto „vzoru“ žádal „kdekdo“. Výbor neshledal v žádosti 
takové  odůvodnění,  které  by  pro  obec  přinášelo  zásadní  benefity,  resp.  by  přinášelo 
veřejně  prospěšné  výhody  pro  celou  obec.  Naopak  by  taková  výjimka  vytvářela 
nebezpečný precedent pro ostatní developery a drobné investory.

Závěr :
Žádost pana Hese výbor doporučuje zamítnout.

Závěr ZO k dané informaci:
Zastupitelstvo  obce  bere  na  vědomí  závěr  Výboru  pro  výstavbu  a  životní  prostředí  k 
tomuto bodu a pověřuje starostu a místostarostu obce, aby se tímto závěrem výboru řídili.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce bere na vědomí závěry Výboru pro výstavbu a životní prostředí z jeho 
jednání ze dne 13.1.2025, doplněné o závěry zastupitelstva obce k jednotlivým bodům, 
uvedené  v  zápise  z  tohoto  zasedání  zastupitelstva  obce  a  pověřuje  starostu  a 
místostarostu, aby dle těchto závěrů postupovali.

Rozprava (průběh diskuze k návrhu, úprava textu usnesení): K tomuto bodu nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Výsledek hlasování:

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Lopata
Šimánek
Češpiva
Kubátová
Junghans

11. Projednání informací k vybraným záležitostem obce.

Informace/DZ:
1. Upraveny platy zaměstnanců úřadu v souladu s Nařízením vlády č.466/2024 Sb..
2. Realizována rekonstrukce veřejného osvětlení v obci.
3. Realizovány změny systému odpadového hospodářství obce.
4. Řešen vandalismus v obci (shozené kontejnery v rybníce a pobořená zeď u čp.1).
5. Ve spolupráci s administrátorem realizována administrace změny Územního plánu 

obce Hovorčovice č.5 a zahájena příprava obsahu změny územního plánu obce 
č.6.

6. Podpořeno zapojení Základní školy do projektu veřejně prospěšné společnosti Post 
Bellum  v kulturně-vzdělávacím projektu Příběhy našich sousedů.
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7. Obdržena informace od Středočeského kraje o zrušení zakázky  Chytré zastávky.
8. Řešeny  případné  dotace  na  dostavbu  ZŠ.  V  současné  době  je  možné  získat 

podporu pouze z jednoho dotačního titulu a to max. 20 mil Kč s tím, že výše dotace 
nesmí  být  větší  než  30%  z  ceny  stavby.  Co  se  týká  případného  dalšího 
spolufinancování,  nebyly  nalezeny  mezi  aktuálně  vyhlášenými  výzvami  žádné 
vhodné - OPŽP přístavby a nástavby nepodporuje, MŠMT má jen ukončené výzvy s 
vyčerpanou alokací a další možnosti mimo níže zmíněný titul.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce

a) bere na vědomí informace uvedené v příloze důvodové zprávy Plnění usnesení za 
rok 2024, 

b) bere  na  vědomí  informace  starosty  a  místostarosty  k  ostatním  záležitostem 
uvedených v bodě č. 11 zápisu z tohoto zasedání zastupitelstva obce.

Rozprava (průběh diskuze k návrhu, úprava textu usnesení): K tomuto bodu nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Výsledek hlasování:

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Lopata
Šimánek
Češpiva
Kubátová
Junghans

12.Projednání návrhu dodatku č.2, ke Smlouvě o vkladu, nájmu a provozování 
vodárenské infrastruktury uzavřené dne 19.11.2012, mezi Obcí a společností 
Středočeské vodárny, a.s., IČ:26196620.

Informace/DZ:
Návrh dodatku č.2 ke Smlouvě o vkladu, nájmu a provozování vodárenské infrastruktury 
uzavřené  dne  19.11.2012,  mezi  Obcí  a  společností  Středočeské  vodárny,  a.s., 
IČ:26196620, je předkládán z důvodu rozšíření rozsahu předávaných vodovodů o vodovod 
„lokalita Luční“, který byl předán developerem (František Vyhnálek a spol.) obci na základě 
developerské Smlouvy o předání technické infrastruktury - č. 73/2023. 
Návrh dodatku včetně příloh byl zaslán jednotlivým zastupitelům v rámci podkladů pro toto 
zasedání zastupitelstva obce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje Dodatek č.2 ke Smlouvě o vkladu, nájmu a provozování 
vodárenské infrastruktury uzavřené dne 19.11.2012, mezi Obcí a společností Středočeské 
vodárny,  a.s.,  IČ:26196620,  ve  znění  uvedeném  v  příloze  zápisu  z  tohoto  zasedání 
zastupitelstva obce.
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Rozprava (průběh diskuze k návrhu, úprava textu usnesení): K tomuto bodu nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Výsledek hlasování:

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Lopata
Šimánek
Češpiva
Kubátová
Junghans

Ukončení zasedání. Na závěr předsedající poděkoval zastupitelům za účast a ukončil  
jednání.

…………………………………….

Pavel Budín v.r., starosta

Ověřovatelé zápisu

…………………………………….               …………………………………….

      Mgr. Hana Mufová v.r.                      Mgr. Martina Kubátová v.r.

Zapsala: L. Janoušková, dne 25.2.2025
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